
Z Á P I S N I C A 

č. 6/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 12. 12. 2019 

 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu 

Prítomní:  Ing. Ján Kepič, Mgr. Slávka Škutková, Mgr. I. Drančáková,  Ľ.Kislík,          

Ing. J. Širgeľ ml., Mgr. Emília Zarembová, Mgr. V. Žírová 

   Viera Vozárová 

Program:  podľa pozvánky 

Čas konania:              15.15 hod. –19.45 hod. 

 

K bodu 1 

     Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ a riaditeľa ZŠ s MŠ. Hneď v úvode starosta obce oboznámil 

poslancov OcZ s programom rokovania a navrhol, aby bol program rokovania OcZ doplnený 

o ďalší bod, a to „Schválenie odmien pre poslancov OcZ, zástupcu starostu obce a hlavného 

kontrolóra obce.“ Na túto zmenu hneď reagovala poslankyňa Mgr. Slávka Škutková   

a navrhla ďalšiu zmenu programu rokovania OcZ, a to Úprava platu starostu obce. Starosta 

obce uviedol, aby tieto dva body  boli vsunuté za bod č. 11. Ďalej starosta obce navrhol, aby 

bol program rokovania OcZ doplnený ešte o ďalší bod, a to Zapojenie sa do výzvy MAS-

054/7.5/1 podopatrenie 7.5 „Podpora na investície do rekreačnej infraštruktúry, turistických 

informácií a do turistickej infraštruktúry malých rozmerov na verejné využitie”. Tento bod 

navrhol zaradiť do rokovania OcZ pred bod Rôzne. 

 

O zmene programu rokovania dal starosta obce hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie pôvodného programu rokovania OcZ hlasovalo: 0 poslancov 

- proti: 5 poslancov Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. E. 

Zarembová a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ, 

 

- za schválenie upraveného programu rokovania  OcZ hlasovalo 5 poslancov: 

            Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková,   Ľ. Kislík, Mgr. E. Zarembová a Mgr.  

            V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ. 

 

Následne poslanci OcZ  schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Mgr. Emília Zarembová 

      Ľuboš Kislík 

      Ing. Jozef Širgeľ 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Slávka Škutková  

      Mgr. Ivana Drančáková 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 



 

K bodu 2 

     Poslanci OcZ prerokovali návrh VZN č. 01/2019 o nakladaní s komunálnymi odpadmi, 

drobnými stavebnými odpadmi, elektroodpadmi z domácností a biologicky rozložiteľným 

komunálnym odpadom. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu a viedol, že sa zúčastnil 

zasadnutia ZMOS-u, Sninský región, kde jednou z tém bola a likvidácia odpadu v obciach 

a navrhol, aby si obce túto situáciu riešili spoločne. Terajší systém likvidácie odpadov obce 

finančne zaťažuje. Podotkol, že pre FURU je výhodnejší variant, ktorý je momentálne teraz 

nastavený a otázka odpadov sa určite bude riešiť v priebehu r. 2020. Zvyšovať úroveň 

separácie odpadov je nutnosť z dôvodu, že sa v budúcnosti budú od úrovne separácie 

zvyšovať, resp. upravovať poplatky za likvidáciu tuhého domového dopadu. 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ uviedol, že v minulosti sa už poslanci OcZ zaoberali návrhom  

zvýšenia úrovne separácie odpadu a to takým spôsobom, aby sa kontrolovali kuka 

nádoby počas vývozu odpadov a takto sa zabezpečila vyššia úroveň separácie odpadov 

a domácnostiam, ktoré pravidelne separujú odpad, znížiť poplatky  za tuhý domový 

odpad. Uviedol, že je dôležité tlačiť na povedomie obyvateľov, aby sa zvyšovala 

úroveň separácie odpadov v obci. 

Starosta obce dal o schválení VZN č. 01/2019 o nakladaní s komunálnymi odpadmi, 

drobnými stavebnými odpadmi, elektroodpadmi z domácností a biologicky rozložiteľným 

komunálnym odpadom hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie VZN č. 01/2019 o nakladaní s komunálnymi odpadmi, drobnými 

stavebnými odpadmi, elektroodpadmi z domácností a biologicky rozložiteľným 

komunálnym odpadom hlasovalo 6 poslancov: Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková,  

 Ľ. Kislík,  Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová a Mgr. V. Žírová 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 3 

     Poslanci OcZ prerokovali návrh VZN č. 02/2019 o výške dotácie na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť centier voľného času. Starosta obce požiadal o vyjadrenie Mgr. Slávku 

Škutkovú, predsedníčku komisie pre školstvo: 

- poslankyňa Mgr. Slávka Škutková uviedla, že na základe prognózy výnosu dane 

z príjmov poukázaného územnej samospráve navrhuje komisia, aby bol príspevok pre 

CVČ vo výške 7,00 Eur na žiaka a mesiac, 

- riaditeľ ZŠ s MŠ Mgr. M. Kuľha uviedol, že na základe týchto skutočností je potrebné 

upraviť aj výšku príspevku na originálne kompetencie – voľno časové vzdelávacie 

aktivity pre žiakov ZŠ. 

- Mgr. poslankyňa Mgr. Žírová uviedla, aby tento príspevok pre CVČ a ZŠ bol 

maximálne vo výške 6,00 Eur na žiaka a mesiac. K tomuto návrhu sa pripojila aj 

poslankyňa Mgr. E. Zarembová, poslanec Ľ. Kislík a Ing. J. Širgeľ. 

Starosta obce dal o VZN č. 02/2019 o výške dotácie na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 

centier voľného času vo výške 6,00 Eur na žiaka a mesiac hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie VZN č. 02/2019 o výške dotácie na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť centier voľného času vo výške 6,00 Eur na žiaka a mesiac hlasovalo 5 

poslancov: Mgr. I. Drančáková,   Ľ. Kislík,  Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová a Mgr. 

V. Žírová 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 1 – Mgr. Slávka Škutková. 

 



K bodu 4 

      Poslanci OcZ prerokovali žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie 

na rok 2020. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- uviedol, že TJ Vihorlat Zemplínske Hámre, ktorá je zložená z futbalového oddielu 

a turistického oddielu požaduje dotáciu 7.000,00 Eur pre futbal a 500,00 Eur pre 

turistický oddiel. Zároveň uviedol, že je otázne, ako bude futbalový oddiel fungovať 

v budúcom roku, pretože  futbalisti neboli spokojní s pôsobením trénera J. Koribaniča 

Futbalistov by mal v budúcej sezóne trénovať Tomáš Cenkner, ale vzhľadom na jeho 

pracovné povinnosti, je to časovo náročné. 

- Poslanec Ing. Širgeľ uviedol, že futbalisti by prvý zápas v sezóne 2020 mali odohrať 

29. 03. 2020 za predpokladu, že sa na rozpise nič nezmení a že termíny poskytnutia 

dotácie pre futbalový oddiel  a ostatné podmienky je potrebné vyšpecifikovať 

v zmluve o poskytnutí dotácie. 

 K ostatným žiadostiam o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie poslanci OcZ 

nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o jednotlivých žiadostiach hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre TJ 

Vihorlat Zemplínske vo výške 7 500,00 Eur hlasovalo: 6 poslancov - Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. 

Žírová,  

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Športový klub stolného tenisu vo výške 1 000,00 Eur hlasovalo: 6 poslancov – Mgr. 

Ivana Drančáková, 

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Jednotu dôchodcov vo výške 1 000,00 Eur hlasovalo: 6 poslancov – Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr.  

V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre Zväz 

telesne postihnutých, ZO Zempl. Hámre vo výške 650,00 Eur hlasovalo 6 poslancov: 

Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Zápasnícky klub Zempl. Hámre vo výške 1 500,00 Eur hlasovalo 6 poslancov: Mgr. 

Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, 

Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0. 



K bodu 5 

     Poslanci OcZ prerokovali žiadosti o poskytnutie finančných príspevkov formou dotácie na 

rok 2020 pre Cirkevné CVČ Snina, CVČ pri Spojenej cirk. škole Snina a Súkromné CVČ 

Mariána Lojana, Snina. Starosta obce dal o schválení žiadostí o poskytnutie finančných 

príspevkov formou dotácie pre CVČ hlasovať. Hladovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Cirkevné CVČ, Nám. Jána Pavla II., Snina, hlasovalo 6 poslancov: Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr.  

V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre CVČ 

pri Spojenej cirkevnej škole, ul. Švermova, Snina, hlasovalo 6 poslancov: Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr.  

V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Súkromné CVČ Mariána Lojana, Snina, hlasovalo 6 poslancov: Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr.  

V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0. 

 

K bodu 6 

     Starosta obce požiadal Mgr. E. Zarembová, predsedníčku komisie pre sociálne veci 

o vyjadrenie k žiadostiam o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2020 pre 

Gréckokatolícku charitu Prešov  a zariadenie Geria, n. o. Zbojné 89, pre. Vyšná Jablonka 39. 

Poslankyňa Mgr. E. Zarembová uviedla, že komisia  odporúča neschváliť uvedené žiadosti. 

Starosta obce dal o schválení žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2020 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2020 pre 

Gréckokatolícku charitu Prešov  hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 6 poslancov - Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing.  

J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2020 pre 

zariadenie Geria, n. o. Zbojné 89, pre. Vyšná Jablonka 39 hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 6 poslancov - Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing.  

J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 7 

     Riaditeľ ZŠ s MŠ informoval poslancov o návrhu doplnku č. 2 k VZN č. 1/2014, variant 

A a variant B o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov k tomuto 

bodu rozpravu: 



- poslankyňa Mgr. Drančáková uviedla, že pri variante A budú zvýšené celkové náklady 

na poplatky pre rodičov, ktorí majú umiestnené dieťa v MŠ, pretože príspevok na 

stravu, ktorý poskytuje UPSVAR je určený žiakom ZŠ, 

- poslankyňa Mgr. E. Zarembová uviedla, že je za to, aby bol schválený variat A. 

S návrhom Mgr. E.  Zarembovej súhlasila aj poslankyňa Mgr. S. Škutková a Mgr. V. 

Žírová. 

Starosta obce dal o schválení návrhu doplnku č. 2 k VZN č. 1/2014, variant A hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie návrhu doplnku č. 2 k VZN č. 1/2014, variant A hlasovali 4 poslanci: 

 Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 2 poslanci – Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ. 

 

K bodu 8 

      Riaditeľ ZŠ s MŠ v Zempl. Hámroch informoval prítomných poslancov o návrhu úpravy 

rozpočtu za rok 2019. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ 

k navrhovanej úprave rozpočtu za rok 2019 nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal 

o schválení úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ za rok 2019 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ za rok 2019 hlasovalo 6 poslancov: Mgr. 

Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, 

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

Zároveň  poslanci OcZ prerokovali aktualizáciu rozpočtu ZŠ s MŠ k 31. 12. 2019. Starosta 

obce dal o aktualizácií rozpočtu ZŠ s MŠ k 31. 12. 2019 hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie aktualizácie rozpočtu ZŠ s MŠ k 31. 12. 2019 hlasovalo 6 poslancov: 

Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 9 

     Poslanci OcZ prerokovali aktualizáciu  rozpočtu obce k 31. 12. 2019. Starosta obce 

uviedol, že do 31. 12. 2019 obec ešte čaká úhrada nákladov, ktoré súvisia s realizáciou 

rozšírenia NN distribučnej sústavy pre IBV na Sninskej ulici. Následne dal o schválení 

aktualizácie rozpočtu obce k 31. 12. 2019 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie aktualizácie rozpočtu obce 31. 12. 2019 hlasovalo 6 poslancov: Mgr. 

Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, 

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

K bodu 10 

       Stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2020 – 2022 a k návrhu rozpočtu 

obce Zemplínske Hámre na rok 2020 predniesol Ing. Rudolf Dzurko, hlavný kontrolór obce. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ k Stanovisku hlavného 

kontrolóra obce k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2020 – 2022 a k návrhu 

rozpočtu obce Zemplínske Hámre na rok 2020 nemali žiadne pripomienky.  



Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2020 – 

2022 a k návrhu rozpočtu obce Zemplínske Hámre na rok 2020 poslanci OcZ vzali na 

vedomie v počte 6 poslancov: Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. 

Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 11 

     Poslanci OcZ prerokovali rozpočet obce na rok 2020. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu. Poslanci OcZ k rozpočtu obce na rok 2020 nemali žiadne pripomienky. Starosta 

obce dal o schválení rozpočtu obce na rok 2020 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie rozpočtu obce na rok 2020 hlasovalo 6 poslancov: Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. 

Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

K bodu 12 

     Starosta obce navrhol odmeny pre poslancov OcZ, zástupcu starostu obce a hlavného 

kontrolóra obce  za rok 2019 takto: 

- pre poslancov OcZ vo výške 0,5 násobku z celkovej ročnej odmeny poslanca OcZ, 

- pre zástupcu starostu obce vo výške jedného násobku  celkovej ročnej odmeny 

poslanca OcZ a 

- pre hlavného kontrolóra obce vo výške jedného násobku mesačného platu. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková sa vyjadrila, že odmenu ako zástupca starostu obce za 

rok 2019 neprijíma, 

-  hlavný kontrolór obce uviedol, že zatiaľ žiadne mimoriadne úlohy neriešil, 

- Poslankyňa Mgr. v. Žírová uviedla, že Mgr. S. Škutková  a Ing. R. Drzuko si túto 

odmenu zaslúžia. S jej vyjadrením súhlasila aj poslankyňa Mgr. E. Zarembová. 

Starosta obce dal o schválení odmien pre poslancov OcZ, zástupcu starostu obce a hlavného 

kontrolóra obce  za rok 2019 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie odmien pre poslancov OcZ, zástupcu starostu obce a hlavného 

kontrolóra obce  za rok 2019 podľa návrhu starostu obce hlasovalo 5 poslancov: Mgr. 

Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 1 poslanec -  Mgr. S. Škutková.  

Schválené odmeny budú vyplatené v najbližšom výplatnom termíne zamestnávateľa formou 

záloh za mesiac december 2019. 

Po tomto bode z rokovania OcZ odišiel poslanec Ing. Jozef Širgeľ. 

 

 

K bodu 13 

     Zástupkyňa starostu obce Mgr. S. Škutková predniesla návrh za zvýšenie platu starostu 

o 15% v zmysle § 4, ods. 2 zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. Starosta obce dal 

o tomto návrhu hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie zvýšenia platu starostu o 15% v zmysle § 4, ods. 2 zákona NR SR č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a 

primátorov miest v znení neskorších predpisov s účinnosťou od 01. 12. 2019 hlasovalo 



5 poslancov: Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S.Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

K bodu 14 

      Riaditeľ ZŠ s MŠ podal informácie o rozpočte ZŠ s MŠ na rok 2020. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. V. Žírová vzniesla dotaz, či sú v rozpočte naplánované aj finančné 

prostriedky  napr. v oblasti dielenských resp. manuálnych zručností žiakov.  

- Riaditeľ ZŠ s MŠ odpovedal, že ak vychádzajú výzvy, ZŠ sa snaží do týchto výziev 

zapojiť. Zatiaľ, žiaľ, nebola úspešná. 

- Starosta obce podotkol, že manuálne zručností sú pre deti dôležité a obec má zriadené 

múzeum, ktoré môžu žiaci ZŠ s MŠ navštevovať a zapájať sa do rôznych workshopov. 

Starosta obce dal o schválení rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 hlasovalo 5 poslancov: 

Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S.Škutková, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. 

Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

K bodu 15 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Plánom kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Zemplínske Hámre na obdobie január - jún 2020. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu. Poslanci OcZ k Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra nemali žiadne 

pripomienky ani námietky. Starosta obce dal o schválení Plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Zemplínske Hámre na obdobie január - jún 2020 hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre 

na obdobie január - jún 2020 hlasovalo 5 poslancov: Mgr. Ivana Drančáková,  

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

K bodu 16 

      Starosta obce vyzval poslankyňu Mgr. E. Zarembovú, predsedníčku komisie pre sociálne 

veci, aby predniesla stanovisko komisie k prerozdeleniu príspevkov obce pre občanov 

v ekonomickej a hmotnej núdzi obce Zemplínske Hámre za rok 2019. Poslankyňa Mgr. E. 

Zarembová uviedla, že rozhodnúť o tom, komu navrhnúť príspevok, bolo veľmi ťažké. 

Komisia brala ohľad na osamelých občanov, na neúplné rodiny, ktoré poberajú dávku 

v hmotnej núdzi, ale veľký dôraz kládla aj na to, aby občania, ktorým navrhne komisia 

príspevok, nepožívali alkoholické nápoje, či žijú v spoločnej domácnosti s členmi rodiny, 

ktorí majú príjem zo závislej činnosti, resp. dôchodkové dávky a pod. Na základe týchto 

kritérií komisia navrhuje schváliť príspevky pre občanov, resp. rodiny takto: 

M. Barnová  120,00 Eur, 

A. Cacarová  120,00 Eur, 



K. Pohlová  120,00 Eur a 

J. Pipta    30,00 Eur. 

Starosta obce dal o predloženom návrhu hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie príspevkov pre občanov v ekonomickej a hmotnej núdzi obce   

   Zemplínske Hámre na rok 2019 hlasovalo 5 poslancov: Mgr. Ivana Drančáková,  

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

K bodu 17 

Starosta obce opäť vyzval poslankyňu Mgr. E. Zarembovú, aby predniesla stanovisko  

komisie k žiadosti od obyvateľky obce M. B. Poslankyňa Mgr. E. Zarembová uviedla, že po 

dôkladnom zvážení, komisia odporúča neschváliť žiadosť od obyvateľky obce.  Starosta obce 

dal o tomto návrhu hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie žiadosti od obyvateľky obce hlasovalo: 0 poslancov, 

-     proti: 5 poslancov: Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Mgr. E.    

      Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0. 

  

 

K bodu 18 

     Starosta obce uviedol, že sa zúčastnil výročnej schôdze dobrovoľného hasičského zboru 

v obci, kde  bolo konštatované, že hasičská technika parkuje vonku, bývalú hasičskú 

zbrojnicu odkúpil p. J. Kislík, ktorý túto budovu roky vôbec nevyužíva. Z tohto dôvodu DHZ 

predkladá takúto žiadosť. 

Poslanci OcZ žiadosť DHZ obce na uskladnenie hasičskej techniky vzali na vedomie v počte: 

5 poslancov. 

 

 

K bodu 19 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so zapojením sa obce do výzvy MAS-054/7.5/1 

podopatrenie 7.5 „Podpora na investície do rekreačnej infraštruktúry, turistických informácií a 

do turistickej infraštruktúry malých rozmerov na verejné využitie. V rámci tejto výzvy by 

malo byť v obci osadených 12 stĺpov s informačnými tabuľami objektov, ako je múzeum, 

TIC, športový areál...Cenová ponuka pre vypracovanie žiadosti pre o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku je 700,00 Eur. Starosta obce dal o schválení cenovej 

ponuku k tejto výzve hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

za schválenie cenovej ponuky k výzve MAS-054/7.5/1 podopatrenie 7.5 „Podpora na 

investície do rekreačnej infraštruktúry, turistických informácií a do turistickej 

infraštruktúry malých rozmerov na verejné využitie hlasovalo 5 poslancov: Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

K bodu 20 

- starosta obce oboznámil poslancov OcZ s akciou „Rodinný Silvester 2019“. Uviedol, 

že sála je k dispozícií, stravovanie bude zabezpečené formou cateringu a tejto akcie sa 



môžu zúčastniť rodičia s deťmi. Vstupné pre dospelého je 20,00 Eur a pre dieťa do 12 

rokov 5,00 Eur. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková poďakovala starostovi obce za mikulášske balíčky pre 

ženskú spevácku skupinu Hámorčanka. 

 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 57/2019 – 73/2019. 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

      Mgr. Slávka Škutková                Mgr. Ivana Drančáková 

 


